
 

 

 

 

 

 

Interpellation angående Tyresö Bostäders styrelses beslut att inte ”avsätta ett trapphus för 

blockförhyrning till Tyresö Kollektivhusförening” till Fredrik Saweståhl, kommunstyrelsens 

ordförande till kommunfullmäktige den 16 april 2015. 

 

Enligt styrelsebeslutet gjordes en bedömning att det dels på affärsmässiga grunder, dels för stor risk, 

inte ska prioritera denna kategori enligt ägardirektivet samt stor osäkerhet gäller föreningens 

möjlighet att endast hyra ut till tyresöbor. Enligt den information jag fått diskuterades inte dessa 

farhågor med kollektivhusföreningen utan föreningen ställdes inför ett fattat beslut utan möjlighet 

att diskutera skälen och kanske hitta en lösning.  

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande Fredrik Saweståhl; 

1. Diskuterades förslaget att avbryta samarbetet med Tyresö Kollektivhusförening med 

föreningen? 

2. Togs några kontakter med Tyresö kommun innan beslutet? 

3. Är det rätt att dra slutsatsen att ett beslut i kommunfullmäktige angående kollektivboende  

I Tyresö kommun är mindre viktigt för bolagsstyrelsen än det nuvarande ägardirektivet från 

2012. 

4. Innebär detta att bara boende i Tyresö kan köa och flytta in i Tyresö Bostäders 

hyreslägenheter? 

5. Betyder detta att Tyresö Bostäder inte vill erbjuda kollektivt boende eller samarbete med 

Tyresö Kollektivhusförening? 

 

Tyresö den 14 april 2015 

 

 

Peter Bylund 

 


